中國文化大學

博碩士班學位論文題目修正申請表
Thesis Topic Revision Form
	所    別Department
	

	學    號Student ID
	

	姓    名Name
	

	原論文題目
Original Thesis Topic
	中文論文題目Chinese Thesis Topic :


	
	英文論文題目English Thesis Topic :


	修正後論文題目
Revised Thesis Topic
	中文論文題目Chinese Thesis Topic :


	
	英文論文題目English Thesis Topic :



□修改後題目與原提報題目意義相符，不需重新提報研撰計畫表。
   The signification of revised topic is consistent with original topic, shall not resubmit thesis research proposal.
□修改後題目與原提報題目意義不符，應重新提報論文題目及繳交指導教授同意書與論文研撰計畫表，並依學校規定時程申請學位論文考試。
The signification of revised topic is not consistent with revised topic; shall resubmit the thesis topic, advisory agreement form and thesis research proposal, and to apply for postgraduate thesis examination in accordance with the requirements of the school.
	研究生Student：

	                  (簽章Sign)
      /     /     (YYYY/MM/DD)

	指導教授Advisor：

	                  (簽章Sign)
      /     /     (YYYY/MM/DD)

	所長Department Chairman：


	                  (簽章Sign)
      /     /     (YYYY/MM/DD)


□已完成學位論文考試，需修改論文題目。
Though postgraduate thesis examination has been passed, the topic needs to be revised.
※本表單僅於校內行政業務使用，並於業務存續期間保留。
